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Protokół Nr LVII/2018 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 20 września 2018 r.  
 

 

Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 12.00 do godz. 12.40. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 

Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 

Przytuła - Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy jak listy 

obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr LVII/415/18 do Nr LVII/420/18. Uchwały podjęto 

w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: pani Mieczysława Krasowska. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady LVII sesji Rady 

Gminy. Serdecznie powitał wysoką Radę, pana Wójta, pana Zastępcę Wójta, 

panią skarbnik. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum do 

podejmowania uchwał. Obecnych jest 14 radnych. Odczytał proponowany 

porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, inne 

propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Propozycji i wniosków nie zgłoszono. Pan Przewodniczący Rady poddał porządek 

obrad pod głosowanie. Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 – 2032. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Beradz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania z budżetu 

gminy Klimontów dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

7. Wprowadzenie zmian do uchwały Nr L/353/18 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobierania i wykorzystania dla publicznych szkół, przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych przez osoby prawne inne niż Gmina Klimontów. 

8. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XLVI/328/17 Rady Gminy w 

Klimontowie w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Klimontów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok. 

9. Zakończenie sesji.  

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje zmiany w budżecie gminy na 2018 r.  

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury pozytywnie 

opiniuje zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LVII/415/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 
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Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 -2032.  

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury pozytywnie 

opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 – 2032. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LVII/416/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie finansowej 

Gminy Klimontów na lata 2018 – 2032 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania do treści projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono.   

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna nie zbierała się, ale jej członkowie są w 

Komisji Budżetowej i Komisji Społecznej i nie wnieśli uwag.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LVII/417/18 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Beradz 

została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania do treści projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LVII/418/18 w sprawie zasad udzielania z budżetu gminy 

Klimontów dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania do treści projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LVII/419/18 w sprawie zmian w uchwale Nr L/353/18 Rady Gminy 

w Klimontowie z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i 

wykorzystywania dla publicznych szkół, przedszkoli, innych form wychowania 
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przedszkolnego oraz niepublicznych przedszkoli przez osoby prawne inne niż 

Gmina Klimontów została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie. Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LVII/420/18 w sprawie zmian w uchwale Nr XLVI/328/17 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 29 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia programu 

współpracy Gminy Klimontów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego została podjęta i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował o zaproszeniach jaki wpłynęły na jego 

ręce do Rady Gminy oraz złożył informacje o oświadczeniach majątkowych 

radnych.  

1. Zaproszenie na pielgrzymkę samorządowców do Sanktuarium Maryjnego 

w Sulisławicach 23 września 2018 r. godz. 14.00 

2. Zaproszenie Stowarzyszenia Rodzin Katolickich Region NSZZ Solidarność 

na konferencję „Solidarni z Rodziny”, która odbędzie się w Domu 

Katolickim 29 września 2018 r. godz. 10.00. 

3. Odczytał protokół z otwarcia oświadczeń majątkowych radnych złożonych 

do dnia 30.04.2018 r. według stanu na dzień 31.12.2018 r.  

Pani Skarbnik Sobolewska poinformowała, że Publiczna Szkoła Podstawowa im. 

J. Ossolińskiego w Klimontowie napisała projekt na kwotę 477 000 zł i bez wkładu 

własnego środki we wnioskowanej wysokości otrzymała. 

Pan Wójt Goździewski poinformował, że w sprawie obwodnicy w ubiegłym 

tygodniu wspólnie z panem Andrzejem Swajdą, radnym wojewódzkim byli na 

spotkaniu u pana Marszałka. Był też u pani Prezes Samorządowego Kolegium 
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Odwoławczego i ustalił, że Kolegium ma orzec w sprawie decyzji środowiskowej 

do 25 września 2018 r. Poinformował, że odwołania osób protestujących zostały 

przez Kolegium oddalone. Z tego co jest mu wiadomo to pan Marszałek zlecił 

wykonanie dokumentacji projektowej na budowę obwodnicy dla Klimontowa. 

Jest zapewnienie, że jeśli 25 września 2018 r. decyzja Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Kielcach będzie korzystna dla Gminy Klimontów to wtedy pan 

Marszałek ogłasza przetarg. Będzie to przetarg unijny. Odnośnie dróg 

klęskowych powiedział, że jest już gotowy projekt podziału na Nową Wieś i 

Zakrzów. Finalizowane będzie nabycie na majątek gminy działek w Ułanowicach 

i w Byszówce na poszerzenie dróg gminnych. Zostaną Konary – część jest tam do 

wyjaśnienia. Pomału te sprawy dobiegają końca choć pojawiają się różne 

sytuacje. Tak jak pani Skarbnik powiedziała przeszedł kolejny projekt e-edukacja 

w Publicznej Szkole Podstawowej w Klimontowie bez udziału własnego. Jest to 

czysty zastrzyk pieniędzy na dodatkowe zajęcia, na zakup pomocy naukowych. 

Projekt dwuletni. Pan Wójt powiedział, że doszły z terenu do niego sygnały, że 

niektórzy kandydaci rozsiewają plotki o zadłużeniu gminy na kwotę 16 000 000 

zł. Jest to nieprawda. Jest pani Skarbnik i zadłużenie gminy to 12 150 000 zł. 

Poprosił radnych o dementowanie tych fałszywych informacji. Jak 

obejmowaliśmy swoje stanowiska to zadłużenie gminy wyniosło około 

10 000 000 zł.  

Pani Skarbnik Sobolewska odnośnie kredytu potwierdziła, że zadłużenie gminy 

obecne to kwota 12 150 000 zł. Wyjaśniła, że na poprzedniej sesji zwiększany był 

deficyt o 1100 000 zł, który został zabezpieczony kredytem, ale ten kredyt nie 

zostanie zaciągnięty. Na koniec roku to się zamknie bez konieczności zaciągania 

tego kredytu, ponieważ niektóre inwestycje nie będą wykonane, inne będą, ale 

w tym momencie, żeby wprowadzić drogi powodziowe ponad 3000 000 zł z 

dofinansowaniem 2 000 000 zł to skądś te pieniądze musiała wziąć. To był jedyny 

ruch jaki na tamten moment mogła zrobić. Faktycznie zadłużenie w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej zadłużenie na koniec 2018 r. jest 14 190 000 zł. I skąd się 

bierze 16 000 000 zł ?. Powiedziała, że pewnie niedoinformowani, albo chcący 

zrobić na złość policzyli odsetki w WPFie. Powiedziała, że tak jak zawsze mówi 

uznaje zawsze WIBOR za wyższy i zabezpiecza 500 000 zł, ale wiecie Państwo, że 

z każdą kolejną sesją zdejmuję te odsetki. Dzisiaj zdjęłam 45 000 zł. W tym roku 

zamkniemy odsetki kwotą około 200 000,00 zł, bo WIBOR jest niski. Stąd ta 

kwota 16 000 000 zł.  

Pan radny Bargiel zapytał kiedy będzie otwarcie targowicy.  
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Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że termin jest do końca roku. Do końca 

następnego tygodnia wykonawca obiecuje wykonanie nawierzchni asfaltowej. 

Nie ma jeszcze solarów. Powiedział, że postara się przed końcem tej kadencji 

jeszcze dokonać otwarcia jak się uda.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady złożył panu Wójtowi i wszystkim radnym życzenia 

reelekcji. Stwierdził, że Rada zrealizowała wszystkie punkty porządku obrad i 

zamknął obrady sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec       Czesław Fijałkowski 


